
PROTOKÓŁ NR XLVI/09

Z XLVI SESJI 

RADY MIEJSKIEJ W KOWARACH,

która odbyła si  4 listopada 2009 rokuę

w sali konferencyjnej Urz du Miejskiego w Kowarach.ę

           Przewodnicz cy Rady Miejskiej, Tadeusz Cwynar o godzinie 8:08 otworzył XLVI Sesj .ą ę  

W posiedzeniu uczestniczyło 12 Radnych (nieobecni: p. Klepacz, p. Kołodziej, p. Kosowski - 

zał cznik nr 1), co wobec ustawowego składu Rady, wynosz cego 15 osób, stanowi quorum.ą ą

Nast pnie  Przewodnicz cy  odczytał  porz dek obrad (zał cznik  nr  3),  który  –  poddany podę ą ą ą  

głosowanie – przyj ty został jednogło nie, a przedstawiał si , jak poni ej.ę ś ę ż

1. Otwarcie Sesji.

2. Przyj cie porz dku obrad.ę ą

3. Sprawozdanie z prac mi dzy sesjami:ę

- Burmistrza,

- Przewodnicz cego Rady Miejskiej,ą

- Wiceprzewodnicz cego Rady Miejskiej,ą

- Przewodnicz cych Komisji,ą

- Przedstawiciela Gminy Kowary w ZGK,

- Przedstawiciela Gminy Kowary w Euroregionie Nysa.

4. Pytania i interpelacje.

5. Rozpatrzenie projektu uchwał w sprawach:

a)odmowy  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wod  i  zbiorowegoę  

odprowadzania cieków na terenie Gminy Kowary;ś

b)zmian w bud ecie miasta na 2009 rok.ż

6. Sprawy różne.

Ad. 3 Burmistrza 

  Burmistrz Miasta, Mirosław Górecki, przedstawił swoje sprawozdanie.

 

Nast pnie zrobił toę  Przewodnicz cy. ą

Komisji Rewizyjnej

  P. Ujma zapowiedziała omówienie na kolejnej Sesji przebiegu posiedzenia, które odbyło się 

27 pa dziernika.ź

Komisji Bud etu, Planowania i Finansówż

  P. Pohoska odczytała porz dki obrad i fragmenty protokołów z: 29 pa dziernika (zał cznik nrą ź ą  
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4) oraz 3 listopada (zał cznik nr 5).ą

Przedstawiciela Gminy Kowary w ZGK

 P.  Pohoska  oznajmiła,  e  nie  odbyło  si  posiedzenie  Zgromadzenia  Zwi zku  Gminż ę ą  

Karkonoskich.

Przedstawiciela Gminy Kowary w Euroregionie Nysa

  Burmistrz poinformował,  i  nie zorganizowano adnych spotka , zło ony został natomiastż ż ń ż  

wniosek o płatno ć w zwi zku z projektem „Kolarski Wjazd na Okraj”. Nast pnie Burmistrzś ą ę  

omówił temat poruszony podczas posiedzenia Zarz du ZGK - obrady dotyczyły Karkonoskiegoą  

Systemu Wodoci gów i Kanalizacji.ą

 

Ad. 4  P. Szatkowski, Wiceprezes ds. technicznych i eksploatacyjnych KSWiK, udzielił 

odpowiedzi na pytanie p. Tyrawy odno nie umowy zawartej pomi dzy Spółk  a Gmin  Karpaczś ę ą ą  

w sprawie zrzutu cieków.ś

8:33-8:50 – przerwa.

Ad.  5  a)Odmowy  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wod  ię  

zbiorowego odprowadzania cieków na terenie Gminy Kowary.ś

 Burmistrz  wyja nił,  e  dokonano  weryfikacji  wniosku  taryfowego,  w  wyniku  którejś ż  

stwierdzono  brak  planu  modernizacji  urz dze  wodoci gowo-kanalizacyjnych.  Ponadtoą ń ą  

podczas  spotkania  z  przedstawicielami  KSWiK,  Kierownik  Jednostki  Realizacji  Projektu 

o wiadczyła, i  powstały oszcz dno ci, tote  Burmistrz doszedł do wniosku, e niewła ciwieś ż ę ś ż ż ś  

sporz dzono kalkulacj .ą ę

 Nast pnie  głos  zabrał  p.  Tyrawa.  Radny  skonstatował,  i  w  ubiegłym  roku  była  jedynaę ż  

mo liwo ć,  by  zwrócić  uwag  na sytuacj  w Spółce,  której  kondycja  finansowa jest  zła.  P.ż ś ę ę  

Tyrawa –  skwitowawszy,  e  mieszka cy  „nie  ud wign ”  taryf  przedło onych we wniosku  –ż ń ź ą ż  

oznajmił, i  uchwała o odmowie ich zatwierdzenia prawdopodobnie zostanie zaskar ona, a je liż ż ś  

Wojewoda uzna j  za wa n , taryfy i tak zaczn  obowi zywać. ą ż ą ą ą

Radny zapytał, co z dopłatami od 1 grudnia oraz jaka jest ci galno ć nale no ci za wod . ś ą ś ż ś ę

  P. Czarnecki, Dyrektor Oddziału KSWiK w Kowarach, odparł, e wynosi ona 94% w przypadkuż  

mieszka ców, lecz 350 tys. zł to zaległo ci Fabryki Dywanów. ń ś

  P. Tyrawa zapytał równie  o deklarowan  ilo ć cieków, zaznaczaj c, i  jest ona taka, jak wż ą ś ś ą ż  

ubiegłym roku, gdy funkcjonowała Fabryka Dywanów.

  P. Czarnecki wyja nił, dlaczego utrzymano ów poziom.ś

 Natomiast  Przewodnicz cy  poinformował  o  spotkaniu  si  ze  Skarbnik  Miasta  w  sprawieą ę  

dopłat - w listopadzie zwołana zostanie jeszcze jedna Sesja, tote  b d  one obowi zywać.ż ę ą ą

  P. Tyrawa poprosił o przedstawienie skutków dla bud etu w przypadku skutecznej odmowyż  

przyj cia taryf.ę
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  P. Nawalaniec, Skarbnik Miasta, omówiła t  kwesti . ę ę

  P. Król, Radca Prawny, odczytała przepisy dotycz ce poruszanych zagadnie .ą ń

Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  niniejszy  projekt.  Wzi ło  w  nim  udział  12ą ę  

Radnych (nieobecni: p. Klepacz, p. Kołodziej, p. Kosowski). Uchwała nr XLVI/243/09 przyj taę  

została jednogło nie.ś

9:21-9:37 – przerwa.

  

b)Zmian w bud ecie miasta na 2009 rok.ż

  Skarbnik przedstawiła wprowadzone zmiany.

  P. Pohoska potwierdziła, e Komisja Bud etu, Planowania i Finansów przyj ła je jednogło nie.ż ż ę ś

Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  niniejszy  projekt.  Wzi ło  w  nim  udział  12ą ę  

Radnych (nieobecni: p. Klepacz, p. Kołodziej, p. Kosowski). Uchwała nr XLVI/244/09 przyj taę  

została jednogło nie.ś

Ad.  6  P.  Supierz,  Radny  Rady  Powiatu  Jeleniogórskiego,  poinformował  o 

zaakceptowaniu wniosku dotycz cego drogi powiatowej.ą

  Burmistrz - na pro b  p. Pohoskiej - omówił szczegóły przetargu na zimowe utrzymanie dróg.ś ę

  Natomiast p. Tyrawa poprosił, by Burmistrz zwrócił uwag  na wzrost płac w Spółce, która odę  

3 lat przynosi straty – o ile zło y ona nowy wniosek.ż

  Z kolei p. Mazurak zasugerował przyjrzenie si  wzrostowi zatrudnienia. ę

Nast pnie - jako e nie było wi cej spraw wymagaj cych omówienia – Przewodnicz cy oę ż ę ą ą  

10:01 zamkn ł XLVI Sesj  Rady Miejskiej w Kowarach. ą ę

Protokół sporz dziła:                                                              Przewodnicz cyą ą

Sylwia W troba                                                             Rady Miejskiej w Kowarach    ą
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